
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

21 MAJ 2015 

BLAD 3 

 

 
 

 

 

Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 2 

Anlägg kollektiv stadsodling i Farsta 

Svar på medborgarförslag  

Ärendet utgick vid nämndens sammanträde den 23 april 2015 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden uppdrar till förvaltningen att kartlägga och ta fram en översiktlig 

karta med områden/platser som kan lämpa sig för organiserad stadsodling i 

pallkragar. Kartan kommer sedan vara ett underlag vid de medborgarforum som 

kommer att anordnas i anslutning till att stadsdelsnämnden har sina sammanträden i 

våra olika stadsdelar. 

2. Nämndens beslut överlämnas som svar på medborgarförslaget om att anlägga 

kollektiv stadsodling i Farsta. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslås att kollektiv stadsodling ska ordnas i stadsdelsområdet. 

Ängen nedanför Sunnemobacken i Farsta är en plats där en enligt förslagsställaren kan 

börja odla i mindre skala. Eftersom stadsdelen ska förtätas kraftigt bör det ingå i 

planeringen att ge nya boende möjligheter att odla nära hemmet.  

 

Förvaltningen anser att den nya sortens stadsodling passar bra på outnyttjade ytor i 

avvaktan på att platsen ska bebyggas eller användas för något annat mer permanent 

ändamål. Däremot bör en vara återhållsam med att anordna stadsodlingar i anlagda parker 

eftersom en då avstår allmänna ytor till förmån för föreningar eller odlingskollektiv.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2015-04-27. 

Dnr 1.2.4-38/2015 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V), Eva Gustafson m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle uppdra åt förvaltningen att kartlägga och ta fram en översiktlig 

karta med områden och platser som kan lämpa sig för organiserad stadsodling i pallkragar, 

samt att nämndens beslut skulle överlämnas som svar på medborgarförslaget. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förslag från Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och 

Miljöpartiet. 

 
  


